
Aan de algemene vergadering van Societeit de Vereeniging

Voor verenigingen schrijft de wet voor dat, tenzij de controle statutair is opgedragen aan een

accountant of een RvC, een Kascommissie aanwezig moet zijn, wiens taken zijn:

Vasstellen dat de informatie in het financieelverslag toereikend en correct is:

o Controle van de balans, staat van baten en lasten en de toelichting;

o Vaststellen dat relevante wettelijke en andere bepalingen zijn nageleefd;

o Rapporteren over de bevindingen aan de algemene vergadering, inclusief:

Het signaleren van risico's op het gebied van de administratie en andere gebieoen en

het adviseren daarover aan het bestuur.

Daar het door het bestuur uitgebrachte jaarverslag nauw verbonden is met het financieel

verslag kan de Kascommissie ook dit jaarverslag bij haar controle betrekken. Het is niet de

taak van de Kascommissie om het jaarverslag te controleren, maar wel om na te gaan of het

financieel verslag in overeenstemming is met het jaarverslag.

Het onderzoek van de Kascommissie heeft betrekking op de hele vereniging, vandaar dat ook

het financieel verslag van het Gezelschap Anonymus onderdeel uitmaakt van de controle.

De Kascommissie van Societeit de Vereeniging, welke de controle van het financieel
jaarverslag 2023 heeft gedaan, bestond uit de leden René Kuulkers, Peter Hoogendoorn,

Feico Alkemade en toekomstig lid Robbert Vermeer. Daarnaast is er gebruik gemaakt van de

expertise van de heren Rob Pieterse en Ron Verschoor.

lngevolge de opdracht van de algemene vergadering hebben ondergetekenden de financiele

verslagen over 2023 onderzocht.

Op 7 februari heeft de Kascommissie in een eerste controle ronde een aantalvragen
geformuleerd en deze gecommuniceerd met de penningmeesters en de administrateur.

Met de penningmeester van Anonymus, Steve Youngman, zijn alle vragen schriftelijk

afgehandeld. Met de penningmeester en administrateur van Societeit de Vereeniging, Arthur
Planken en Cees Los zijn op 14 februari alle vragen besproken, bank saldi gecontroleerd,

facturen ingezien en enkele omissies besproken. De na deze sessie nog openstaande punten

zijn inmiddels allemaal schriftelijk beantwoord. Onze dank voor de constructieve

samenwerking gaat dan ook uit naar Steve, Arthur en met name Cees.

De administrateur heeft het afgelopen jaar toch het nodige werk moeten verrichten.

Wij delen u derhalve mede dat wij de balans per 31 december 2023, de staat van baten en

lasten over 2023 en de toelichting van zowel Societeit de Vereeniging als het gezelschap

Anonymus akkoord bevonden hebben.

Een meer gedetailleerd verslag van onze controle resultaten met daarin enkele

verbeterpunten en afspraken voor het komende jaar is ter hand gesteld aan de

penningmeester van Societeit de Vereeniging alsmede het gezelschap Anonymus.

Den Haag, 6 maart 202;
de leden van de Kascommissie


